

東區 EASTERN DISTRICT

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	學校地址 School Address 電話號碼 Telephone No.	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	中一自行分配 學位數目 No. of S1 DP
136	庇理羅士女子中學 BELILIOS PUBLIC SCHOOL	香港東區天后廟道5 1號 51 TIN HAU TEMPLE ROAD, EASTERN, HK 2571 8018	女 GIRLS	官立 GOVERNMENT	-- --	43
138	嘉諾撒書院 CANOSSA COLLEGE	香港鰂魚涌海澤街1 0號 10 HOI CHAK STREET, QUARRY BAY, HK 2563 0272	女 GIRLS	資助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	43
150	明愛柴灣馬登基金中學* CARITAS CHAI WAN MARDEN FOUNDATION SECONDARY SCHOOL*	香港柴灣新廈街3 3 0號 330 SAN HA STREET, CHAI WAN, HK 2558 4133	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	30
137	中華基督教會桂華山中學 CCC KWEI WAH SHAN COLLEGE	香港北角雲景道6 2號 62 CLOUD VIEW ROAD, NORTH POINT, HK 2571 1285	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	30
139	張祝珊英文中學 CHEUNG CHUK SHAN COLLEGE	香港北角雲景道1 1號 11 CLOUD VIEW ROAD, NORTH POINT, HK 2570 6665	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	40
140	張振興伉儷書院 CHONG GENE HANG COLLEGE	香港柴灣祥道1 2號 12 CHEUNG MAN ROAD, CHAI WAN, HK 2556 6081	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	30
141	金文泰中學 CLEMENTI SECONDARY SCHOOL	香港北角炮台山道3 0號 30 FORTRESS HILL ROAD, NORTH POINT, HK 2570 6411	男女 CO-EDUCATIONAL	官立 GOVERNMENT	-- --	43
532	中華傳道會劉永生中學 CNEC LAU WING SANG SECONDARY SCHOOL	香港柴灣新廈街3 2 3號 323 SAN HA STREET, CHAI WAN, HK 2715 6333	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	40
142	文理書院(香港) COGNITIO COLLEGE (HONG KONG)	香港柴灣萃文道4號 4 SUI MAN ROAD, CHAI WAN, HK 2556 7413	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	40
569	炮台山循道衛理中學 FORTRESS HILL METHODIST SECONDARY SCHOOL	香港北角炮台山道1 9號 19 FORTRESS HILL ROAD, NORTH POINT, HK 2510 7688	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	32

在本手冊內列出的中學於同一期間接受中一自行分配學位申請，日期為2022年1月3日至1月17日（包括首尾兩日）。學生只可以向不多於兩所在本手冊內列出的中學申請，否則，其獲得自行分配學位的機會將被取消。其他注意事項，請參閱本手冊第一節。

The DP application period will be the same for all secondary schools listed in this Handbook, starting from 3 January to 17 January 2022 (both dates inclusive). Each student may apply to not more than two secondary schools listed in this Handbook, otherwise his/her chance of acquiring a DP will be forfeited. For other points to note, please refer to Section 1 of this Handbook.

本手冊的印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of this Handbook, the Online version shall prevail.

* 該校在2021/22學年只開辦一班中一，須向教育局申請發展方案。如申請獲得批准，學校可繼續在2022/23學年以按班資助模式營辦初中班級（不適用於獲批准加入直接資助計劃或轉為私立模式辦學的學校）。如學校所申請的發展方案不獲批准，由2022/23學年的中一級起仍可以「按人數資助模式」營辦。有關學生在原校完成中三時，會參加中央學位安排，獲派資助的中四學位，轉往其他接受資助的學校升讀高中課程。如有查詢，請與學校聯絡。

* The school operates only one S1 class in the 2021/22 school year and should apply to the EDB for a development option. If the application is approved, the school may continue to operate its junior secondary classes under the class subvention mode in the 2022/23 school year (not applicable to schools joining the Direct Subsidy Scheme or turning to private schools). If the school's application for development options is not approved, the school may still operate on the "per capita subvention mode" starting from the S1 of the 2022/23 school year. Students in the relevant cohort will participate in the Central Placement after completion of S3 in the same school and be allocated S4 places in other subvented schools for pursuing senior secondary curriculum. For enquiries, please contact the school direct.

東區 EASTERN DISTRICT

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	學校地址 School Address 電話號碼 Telephone No.	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	中一自行分配 學位數目 No. of S1 DP
517	福建中學（小西灣） FUKIEN SECONDARY SCHOOL (SIU SAI WAN)	香港柴灣小西灣富怡道2號 2 FU YEE ROAD, SIU SAI WAN, CHAI WAN, HK 2566 9223	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	40
144	顯理中學 HENRIETTA SECONDARY SCHOOL	香港北角城市花園道2號 2 CITY GARDEN ROAD, NORTH POINT, HK 2570 1466	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	40
146	香港中國婦女會中學 HONG KONG CHINESE WOMEN'S CLUB COLLEGE	香港西灣河太祥街2號B 2B TAI CHEONG STREET, SAI WAN HO, HK 2568 4817	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	50
504	伊斯蘭脫維善紀念中學 ISLAMIC KASIM TUET MEMORIAL COLLEGE	香港柴灣翠灣街22號 22 TSUI WAN STREET, CHAI WAN, HK 2570 9066	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	伊斯蘭教 ISLAM	30
148	嶺南衡怡紀念中學 LINGNAN HANG YEE MEMORIAL SECONDARY SCHOOL	香港柴灣小西灣道31號 31 SIU SAI WAN ROAD, CHAI WAN, HK 2576 4852	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	40
121	嶺南中學 LINGNAN SECONDARY SCHOOL	香港杏花邨盛康里6號 6 SHING HONG LANE, HENG FA CHUEN, HK 2891 6966	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	40
149	閩橋中學* MAN KIU COLLEGE*	香港北角雲景道81號 81 CLOUD VIEW ROAD, NORTH POINT, HK 2578 4523	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	-- --	30
530	港島民生書院 MUNSANG COLLEGE (HONG KONG ISLAND)	香港西灣河太安街26號 26 TAI ON STREET, SAI WAN HO, HK 2567 1666	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	50
151	寶血女子中學 PRECIOUS BLOOD SECONDARY SCHOOL	香港柴灣新廈街338號 338 SAN HA STREET, CHAI WAN, HK 2570 4172	女 GIRLS	資助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	30
153	慈幼英文學校 SALESIAN ENGLISH SCHOOL	香港筲箕灣柴灣道16號 16 CHAI WAN ROAD, SHAUKEIWAN, HK 2884 3581	男 BOYS	資助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	50

在本手冊內列出的中學於同一期間接受中一自行分配學位申請，日期為2022年1月3日至1月17日（包括首尾兩日）。學生只可以向不多於兩所在本手冊內列出的中學申請，否則，其獲得自行分配學位的機會將被取消。其他注意事項，請參閱本手冊第一節。

The DP application period will be the same for all secondary schools listed in this Handbook, starting from 3 January to 17 January 2022 (both dates inclusive). Each student may apply to not more than two secondary schools listed in this Handbook, otherwise his/her chance of acquiring a DP will be forfeited. For other points to note, please refer to Section 1 of this Handbook.

本手冊的印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of this Handbook, the Online version shall prevail.

* 該校在2021/22學年只開辦一班中一，須向教育局申請發展方案。如申請獲得批准，學校可繼續在2022/23學年以按班資助模式營辦初中班級（不適用於獲批准加入直接資助計劃或轉為私立模式辦學的學校）。如學校所申請的發展方案不獲批准，由2022/23學年的中一級起仍可以「按人數資助模式」營辦。有關學生在原校完成中三時，會參加中央學位安排，獲派資助的中四學位，轉往其他接受資助的學校升讀高中課程。如有查詢，請與學校聯絡。

* The school operates only one S1 class in the 2021/22 school year and should apply to the EDB for a development option. If the application is approved, the school may continue to operate its junior secondary classes under the class subvention mode in the 2022/23 school year (not applicable to schools joining the Direct Subsidy Scheme or turning to private schools). If the school's application for development options is not approved, the school may still operate on the "per capita subvention mode" starting from the S1 of the 2022/23 school year. Students in the relevant cohort will participate in the Central Placement after completion of S3 in the same school and be allocated S4 places in other subvented schools for pursuing senior secondary curriculum. For enquiries, please contact the school direct.

東區 EASTERN DISTRICT

學校編號 School Code	學校名稱 Name of School	學校地址 School Address 電話號碼 Telephone No.	學校類別 School Type	資助類別 Finance Type	宗教 Religion	中一自行分配 學位數目 No. of S1 DP
155	筲箕灣東官立中學 SHAU KEI WAN EAST GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL 該校已獲分配位於西貢安達臣道石礦場用地發展（地盤E-3）擬建之中學校舍，擬建校舍落實及實際完工日期須視乎多方面因素，包括公眾諮詢、立法會財務委員會就有關撥款申請的審批結果，以及建築進度等。有關詳情請直接向學校查詢。 The school was allocated the proposed secondary school premises at Site E-3, Development of Anderson Road Quarry Site, Sai Kung. The availability date of the proposed school premises is subject to various factors, including public consultation, funding approval of Finance Committee of the Legislative Council, and construction progress, etc. For details, please contact the school direct.	香港筲箕灣柴灣道40號 40 CHAI WAN ROAD, SHAUKEIWAN, HK 2560 2677	男女 CO-EDUCATIONAL	官立 GOVERNMENT	-- --	40
154	筲箕灣官立中學 SHAU KEI WAN GOVERNMENT SECONDARY SCHOOL	香港筲箕灣柴灣道42號 42 CHAI WAN ROAD, SHAUKEIWAN, HK 2560 3544	男女 CO-EDUCATIONAL	官立 GOVERNMENT	-- --	43
152	聖公會李福慶中學 SKH LI FOOK HING SECONDARY SCHOOL	香港柴灣翠灣街翠灣邨 TSUI WAN ESTATE, TSUI WAN STREET, CHAI WAN, HK 2560 5678	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	30
157	聖貞德中學 ST JOAN OF ARC SECONDARY SCHOOL	香港北角寶馬山道55號 55 BRAEMAR HILL ROAD, NORTH POINT, HK 2578 5984	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	天主教 CATHOLICISM	30
158	聖馬可中學 ST MARK'S SCHOOL	香港筲箕灣愛秩序灣愛賢街18號 18 OI YIN STREET, ALDRICH BAY, SHAUKEIWAN, HK 2560 1262	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	50
160	衛理中學 THE METHODIST CHURCH HK WESLEY COLLEGE	香港柴灣小西灣道33號 33 SIU SAI WAN ROAD, CHAI WAN, HK 2896 7705	男女 CO-EDUCATIONAL	資助 AIDED	基督教 PROTESTANTISM / CHRISTIANITY	40

在本手冊內列出的中學於同一期間接受中一自行分配學位申請，日期為2022年1月3日至1月17日（包括首尾兩日）。學生只可以向不多於兩所在本手冊內列出的中學申請，否則，其獲得自行分配學位的機會將被取消。其他注意事項，請參閱本手冊第一節。

The DP application period will be the same for all secondary schools listed in this Handbook, starting from 3 January to 17 January 2022 (both dates inclusive). Each student may apply to not more than two secondary schools listed in this Handbook, otherwise his/her chance of acquiring a DP will be forfeited. For other points to note, please refer to Section 1 of this Handbook.

本手冊的印刷版及網上版如有分別，以網上版為準。

If there is any inconsistency between the Online and the Printed versions of this Handbook, the Online version shall prevail.